
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

(Hizb-ut Tahrir Emiri Celil Âlim Ata İbn Halil Ebu Raşta Tarafından Facebook Sayfası 
Takipçilerinin “Fıkhî” Sorularına Verilen Cevaplar Silsilesi) 

 

Soru-Cevap 

Herkes Gücü Yettiğince Davet Taşır! 

Amir el-Hâc Câbe’ye 

 

Soru: 

Esselamu Aleykum emirimiz. Şayet bunu yapabilecek güce sahip değilsem devleti kurmak 
için çalışmadaki rolüm nedir diye sormak istiyorum? 

Cevap bekliyorum.  

Sizden yol göstermenizi istiyorum. Şaşkın bir haldeyim ve artık kiminle olacağımı 
bilmiyorum. Allah için size soruyorum, ne yapmalıyım?    

 

Cevap: 

Ve Aleykumselam ve Rahmetullahi ve Berekâtuh. 

Ey kardeşim, Allah, bir kimseyi ancak gücünün yettiği şeyle yükümlü kılar. Dolayısıyla 
insanlar, güçleri, daveti taşımadaki becerileri ve daveti tebliğ etmedeki güzellikleri noktasında 
farklılık göstermelerinin yanı sıra aynı şekilde ilmi ve fikri kazanımları ve meseleleri 
sunmadaki hikmet noktasında da farklılık gösterdikleri gibi yine Allah Subhanehu ve 
Teala’nın Kitabı ve Rasulü Sallallahu Aleyhi ve Sellem’in sünneti hakkındaki bilgi kapasitesi 
noktasında da farklılık gösterirler…Bunlar, insanlar arasında var olan şeylerdir ve yükümlülük 
ise gücün yettiği kadardır… Zira bunu,  Zikrul Hakîm’in ayetleri ve Allah’ın Rasulü Sallallahu 
Aleyhi ve Sellem’in hadisi beyan etmektedir:     

Subhanehu şöyle buyuruyor: ا وُسْعاها إِّلَه  نافْسًا   ُ اللَّه ل ِّفُ  يكُا  Allah, bir kimseyi ancak gücünün“ لَا 
yettiği şeyle yükümlü kılar.” [Bakara 286] Ve Subhanehu şöyle buyuruyor:  ا ُ نافْسًا إِّلَه ما ل ِّفُ اللَّه لَا يكُا
     Allah hiç kimseyi verdiği imkândan fazlasıyla yükümlü kılmaz.” [Talak 7]“ آتااهاا

Rasul Sallallahu Aleyhi ve Sellem, şöyle buyuruyor:   ٍجْه اكا بِّوا لاوْ أانْ تالْقاى أاخا عْرُوفِّ شايْئاً وا نْ الْما نه مِّ لَا تاحْقِّرا
 güler yüzle karşılaman gibi bir iyiliği (yapmayı bile) sakın (Müslüman kardeşini)“ طالْق
küçük görme.” [Müslim tahriç etti.] Ve Rasul Sallallahu Aleyhi ve Sellem, şöyle buyuruyor: 
لاوْ آياةً     Benden bir ayet bile olsa tebliğ ediniz.” [Buhari tahriç etti.]“ بال ِّغوُا عان ِّي وا

Zeyd İbn Sabit’den, Nebi Sallallahu Aleyhi ve Sellem’in şöyle dediği rivayet edilmiştir:   ناضهرا
لِّ فِّقْهٍ لايْسا بِّفاقِّيهٍ  امِّ فِّظاهُ فابالهغاهُ، فارُبه حا يثاً فاحا دِّ نها حا عا مِّ أً سامِّ ُ امْرا  Benden bir söz işitip, onu tebliğ etmek için“ اللَّه
(başkalarına ulaştırmak için) ezberleyen kişinin Allah yüzünü ak etsin. Zira kendisine 
ulaştırılan öyleleri vardır ki bizzat işitenden daha iyi anlarlar.” [Taberâni, el-Kebir’de 
tahriç etti.] 

Ey kardeşim, gücün yettiği kadar iyiliği emredip kötülükten sakındırabilir ve bir ayet veya 
iki ayet bile olsa tebliğ edebilirsin. Zira iyiliği emredip kötülükten sakındırmak için Kur’an’ı 
Kerim’i ve Sünneti’il Müşerrefe’yi ezberlemen şart değildir. Bilakis gücün yettiğince yaparsın. 
Allah’tan yardım iste ve Allah’a tevekkül et. Şüphesiz Allah, bütün salih kullarını görüp 
gözetir.    

 

          Kardeşiniz                                                                         H. 24 Ramazan 1441 

Ata İbn Halil Ebu Raşta                                                              M. 17/05/2020 

 

Cevaba, emirin (Allah onu korusun) aşağıdaki web sitesinden bağlanabilirsiniz: 

http://archive.hizb-ut-tahrir.info/arabic/index.php/HTAmeer/QAsingle/4035/ 

http://archive.hizb-ut-tahrir.info/arabic/index.php/HTAmeer/QAsingle/4035/

